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Spørgsmål nr. 379 fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Inte-

grationspolitik (Alm. del):

”Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt den forøgede tilstrømning 
af asylansøgere giver anledning til budgetmæssige overvejelser, her-
under om der forventes oversendt aktstykker til Finansudvalget med 
anmodning om flere penge i løbet af året.”

Svar:

Der er de seneste uger registreret en øget tilstrømning af asylansøgere. Det 

er medvirkende til, at der i øjeblikket etableres nye indkvarteringspladser 

til asylansøgere. 

Det er på nuværende tidspunkt vurderingen, at det stigende indkvarte-

ringsomfang kan håndteres indenfor de på finansloven for 2012 afsatte be-

villingsmæssige rammer på udlændingeområdet. 

Justitsministeriet følger udviklingen på området tæt, idet en yderligere 

stigning i indkvarteringsomfanget kan bringe indkvarteringssystemet - og 

dermed bevillingerne på området - under et øget pres, hvilket vil kunne in-

debære et behov for at fremsætte et aktstykke til efteråret. 


